
Tisztelt Képviselő-testület!  
 
 
Remélhetőleg ez az utolsó beszámoló, amit úgy kell kezdenem, hogy a járvány nagyon             
megnehezítette a munkát. Az elmúlt 3 hónapban minden sportélet megállt a kerületben. Egyik             
intézményünk sincsen nyitva, és a lakosok sem igen tudnak hol sportolni a kijárási             
korlátozások miatt. 
  
Amivel ebben az időszakban tudtunk foglalkozni, az a háttérmunka. Elkészült Újbuda           
Sportkoncepciója a 2021-2025-os időszakra. Sport tanácsnokként részt vettem ennek a          
kidolgozásában és részletes véleményezésében. Remélhetőleg ez a stratégia szolgál majd          
alapul a következő időszakra, amelyben áthelyezzük a hangsúlyt az élsportokról a           
tömegsportokra, hogy minden újbudai lakosnak lehetősége legyen sportolásra a kerületben.          
Kérem, olvassák majd el ezt a koncepciót, illetve a végén a projektlistát, szükség van              
mindenkinek a visszajelzésére! 
  
A veszélyhelyzet és kijárási korlátozások előtt, még pont volt szerencsém részt venni a Papp              
László ösztöndíj átadásán, ahol 20 diák és sportolót tudtunk részesíteni havi támogatásban. A             
beszámolót és rövid interjút velem az alábbi linket tudják elérni: 
  
https://www.youtube.com/watch?v=PqfrlT9ZDTU&t 
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